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Dagsorden Punkt Ansvar  
A. Kommentar til referat Kommentar: 

Rettelser og kommentar til sene-

ste referat. 

  

Godkendt.  

1. Evaluering af COVID-19 fra fase 1 til fase 3 

 

 RT 15 

Der har været udsendt 11 covid-19 opslag. Ledelsen har været fysisk på arbejde i hele coronatiden. 

Der var god kontakt med forældre, der kom til skolen for at hente opgaver til eleverne, mens der fore-

gik fjernundervisning. 

Pga. lave klassekvotienter har Hotherskolen kunne rumme alle elever efter gældende retningslinjer fra 

Sundhedsstyrelsen.  

Personalet har været i et reduceret skema meget omstillingsparate og gode til at planlægge og gennem-

føre fjernundervisning/nødpasning. Forældre roser fjernundervisningen og ledelsens håndtering og 

kommunikation.  

Der planlægges med normal opstart efter sommerferien.  

 

2. Trivselspolitik og antimobbestrategi 

1 bilag 

 MOL 15 

Trivselspolitikken og antimobbestrategien er revideret, og afsnit vedr. digital mobning er tilføjet. 

Ved alle henvendelser vedr. mobning udfærdiges en handleplan.  

Skolebestyrelsen vil gerne have trivselspolitikken og antimobbestrategien revideret hvert år.  

 

Godkendt.  

3. Ønsker til budget 2020/2021 – høring bli-

ver i perioden 9.-18. september 2020 

 RT 

 

15 

Der vil blive indlagt et bestyrelsesmøde i perioden. Der er ikke modtaget høringsmateriale endnu.  

Hotherskolens ønsker til bygningsvedligeholdelse blev fremlagt af René og fremsendes administrativt.  

4. Økonomi 

3 bilag 

 TV 10 

Taget til efterretning. 

5. Sygefravær 

1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning. 

6. Meddelelser:     



 a) SB Formand – 1 bilag 

 

Orientering: 

Siden sidst m.m. 

Tine 10 

Evaluering af dialogmødet.  

 b) Ledelsen 

To nyansættelser og Hyrdebrevet 

Orientering: 

Siden sidst m.m. 

RT/TV 10 

Hotherskolen bruger hyrdebrevet til at reducere timetallet for 4.-9. årgang med 2 lek. ugl.  

Lektioner bruges til to-lærer undervisning primært i dansk og matematik. Skolebestyrelsen godkender 

brugen af hyrdebrevet.  

 

På stillingsopslaget fik vi 9 ansøgninger. Pga. af en opsigelse i perioden er der er ansat to nye lærere. 

Den ene bliver tilknyttet indskolingen og den anden mellemtrinnet.  

 c) Medarbejdere Orientering: 

Siden sidst m.m. 

BMO/PE 10 

SFO-personalet er kede af ikke at kunne tilbyde deres vante aktiviteter under covid-19. Mange skiftende 

retningslinjer. Børnene har taget det fint. Der har været en del udmeldinger i SFO pga. af aflysning af 

”Vilde vulkaner” mm. 

Skoledelen er mest optaget af hvordan retningslinjerne udmøntes efter sommerferien.  

 d) Elevråd (Sommerferie) Orientering: 

Siden sidst m.m. 

 0 

Intet.  

7. Eventuelt.    

Ledelsen takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer Tine, Torben og Thomas for deres indsats.  

 


